

《单词百科:copywriters是什么意思?copywriters怎么发音?copywriters的解释和用法》

英语单词copywriters是什么意思?copywriters怎么读?copywriters怎么发音?简答网为您整理了copywriters的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



copywriters怎么读

copywriters的读音:[' k ɔ pɪraɪt ə z]

copywriters的意思

- 1、n.文案人员;广告文字撰写人(或撰稿人);
- 2、copywriter的名词复数

copywriters的双语例句

1、In the translation of cross-cultural business report, the copywriters and translators are supposed to respect the readers of the target language and their culture it reflects.

在跨文化的商务报告翻译过程中，译者必须尊重译文的使用者及其语言文化。

2、But many of us – from software engineers and copywriters to architects and fashion designers – can operate almost anywhere.

但我们许多人从软件工程师和撰稿人，到建筑师和时装设计师几乎可以在任何地方工作。

3、My fellow students are an assortment of executives and copywriters from Ogilvy and Mather, the marketing group.

教室的同学形形色色，他们是来自营销集团奥美（Ogilvy and Mather）的高管和广告文字撰稿人。

4、But to assume the Mourinho or Ferguson way would work for your own team of copywriters or accountants could be misleading.

但如果你认为穆里尼奥或弗格森的方式适用于你的广告文案撰稿人或会计师团队，那么你可能被误导了。

5、The creative ideas in the advertisements reflect the wisdom of copywriters.

广告创意集中体现了广告创作者的智慧。

6、And in cross-cultural advertising, the copywriters and translators are supposed to respect the language of the target consumers and the culture it reflects.

在跨文化广告中，广告撰写人和翻译者必须尊重目标消费者的语言及这种语言所反映的文化。

7、By analyzing Themes and TP patterns of English advertising, the paper provides a clear clue for copywriters and helps them find the appropriate TP patterns to optimize the goal of the advertisers.

通过对英语广告语篇的主位和主位推进模式分析，本文为广告撰稿人提供了广告撰写的清晰思路，帮助他们选择最合适的主位推进模式以求最大化地实现广告者的目的。

8、Leonard: Well, taking into account the image you want to project, we've asked our copywriters to prepare copy for computer magazines and the Internet first.

李奥纳德：考虑到你们想要表现的形象，我们已要求撰写文案的同事准备好计算机杂志稿及网际网络用稿。

9、To a person, the copywriters quoted in the book stress that the process emerged because they lived in perpetual fear of losing their reader.

全球一些顶尖广告文案在书中现身说法，强调文案撰稿流程的出现是因为当年他们总是时刻担心失去读者。

10、But many of us—from software engineers and copywriters to architects and fashion designers—can operate almost anywhere.

但我们许多人——从软件工程师和撰稿人，到建筑师和时装设计师——几乎可以在任何地方工作。

以上是简答网为您整理的copywriters怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于copywriters的用法、copywriters的释义、copywriters的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/copywriters>

